
Diskusní setkání o rozvoji obce 8. 3. 2024 – dotazy občanů 

Dotazy občanů Odpověď starosty obce 

Mám dotaz na stánek na hřišti. V jakém je to 

stádiu, jestli to letos dopadne? Děkuji. 

Jak to vypadá se stánkem občerstvení na hřišti, 

prosím? 

Stánek na hřišti? 

Jaký je plán se hřištěm? 

Bude se dělat z hlíny na hřišti trail na ježdění 

pro kola, děkuji. 

 Stánek  na  hřišti  nestaví  obec,  a  ani   

ho  nebude provozovat.  Takže otázka  by  byla  

na  provozovatele stánku  a  jeho investora  -  p. 

Novák.  Obec  pronajala část  pozemku  na  

stánek  s občerstvením,  dle  sdělení  budoucího  

provozovatele  snad  vše  stihne  do  30. 4. 2024. 

 Co  ze  hřištěm,  toť  otázka.  Jsme před 

rozhodnutím  zdali  má  ještě do  budoucna  

cenu nechávat  celé fotbalové  hřiště  nebo na  

části vybudovat  multifunkční hřiště.  V letošním 

roce  chceme  provést zadání a  vypracování 

projektové  dokumentace.  

 Nikdy  jsem  netvrdil,  že  bude  na  

hřišti trail  pro  kola,  někdy  tato  slova  zazněla,  

ale  nikdy  se  to  nepitvalo  dál. Hovořilo  se  

akorát o tom,  že  si  tam  můžou  rodiče  či  

pubescenti  vytvořit  trail,  obec  vypomůže  

s technikou.  Sám  jsem  se  o  to  zajímal  a  

v Hostinném  jsem  viděl trail  na  kola  

v mírnějším  pojetí  a  cena  byla  přes  1 milion  

korun  -  zvažte samy,  je  to  přínosné??? 

  

   

Jaký je plán s bývalou hospodou na křižovatce? 

 

Na  předchozích  zastupitelstvech  se  

mnohokráte  hovořilo,  ale  nikdy  nepadlo  

konečné rozhodnutí.  Já sám  za  sebe bych  tam  

viděl  nejraději  byty  pro  mladé,  či  osamělé 

osoby  ve  stáří.  

Kašparka stromy – rádi bychom dosázely stromy 

a cedulky na stromy, nevím který je ten náš a 

jestli neuhynul; 

Kdy bude vyhlídka, nějak to uslo, děkuji. 

Začnu  od  posledního dotazu  -  vyhlídka  bude  

v letošním  roce,  nečekejte  závratnou výšku,  je  

to  pouze  0,5  m  nad  zemí,  možná max  1 m.  

Na stromech  nebudou  cedulky,  ale  bude  

centrální mapa  s uvedeným  názvem  stromu a  

kdo  vysadil.    

Uschlé stromy  budou  opětovně  dosázeny  na  

podzim,  těch kterých  se  bude týkat   a  budou  

si  strom  chtít opětovně  zasadit,   včas  

upozorním.  

      Bohužel  nejsem  všemocný  a  skolila  mne  

nemoc,  která  mě  vyřadila  z pracovního 

procesu od  20. srpna  až  do Vánoc.  Realizaci  

projektu  jsem  si vzal  za  své a  těžko se 

přesedá za jízdy, nebojte bude letos  dokončeno.  

Proč nejsou kontejnery v Kladrubech na ploše, 

která na to byla vyhrazena? 

Otázka  určitě  ne  na  mě  -  v době  nemoci,  se  

nějak  přeškatulkovali,  jen  co  si  dotyčný  

uklidí  dřevo,  budou zpět.  Upozorněn  byl  již  

v lednu  2024.  



Oprava silnice Kohoutov- Choustníkovo 

Hradiště. Jaké kroky pro to dělá obce? 

Pro  opravu komunikace  na CH. Hradiště  obec  

nedělá  vesměs  nic,  pouze  požádalo  SÚS  o 

lepší údržbu  včetně  čištění  příkopů a   odvodu 

vody  a  o opravu  krajnic.  Pokud  by  obec  

opravdu  nějak  hodně  tlačila  na  vlastníka  této 

komunikace ( Královéhradecký kraj) tak  určitě  

na  část Kohoutov – Vyhnánov.  Tam  mi to  

ještě dává  smysl,  přeci  jenom  máme  v osadě  

Vyhnánov  trvale  bydlící  občany.   Celková  

rekonstrukce  komunikace  Kohoutov - 

Choustníkovo  Hradiště, si osobně  myslím,  že  

je to  ztracený čas  a  úsilí.  Jsem  vděčný aspoň  

za  to  málo  co  máme  a  to,  že  je  kvalitní  

komunikace  po  obci  a  dále  směrem  na 

Kocbeř,  kudy  jezdí  i autobusy.  

Umělohmotné lavičky u kříže za hřbitovem, 

budou i jinde? 

Respektovat rozhodnutí minulého rozvoj. 

výboru a instalovat lavičky dle přání občanů. 

Tzn. ne plastové 

Bohužel,  plastové  lavičky s betonovými  

podstavci  jsou jedny  z mála,  které jsou  

bezúdržbové,  vydrží  i nájezdy  vandalů více  

než dřevěné,  také cena  je  jinde  než  bych  si 

představoval  u celodřevěných.   Umístění 

laviček bude po celé obci,  vytypovaná místa  

- Parčík  naproti okálu 

- Alej  od  hřbitova k  Urbanovovu kříži 

- U Urbanova kříže??  

- Záhumenní cesta 

- Náves Kladruby 

- Cesta  na  Rábiš 

  Poznámka  pod čarou  -  rozvojový  výbor  

pouze  doporučuje,  ne  rozhoduje.  

 


